

5D4N

 四季假期
FS HOLIDAYS


探索清迈与清莱 + 1天自由行

水灯节限定之旅（清迈市区）

DISCOVER CHIANG MAI & CHIANG RAI + 1 FREE DAY
LOY KRATHONG SPECIAL (CHIANG MAI TOWN)

Tour Code: FS-5TSCCL



水灯节 Loy Krathong Festival

行程亮点 / TOUR HIGHLIGHTS

清迈 Chiang Mai

- 双龙寺 - 位于泰国清迈素贴山上，是清迈最著名的寺庙之一。寺庙建于14世纪，因供奉释迦牟尼佛舍利而闻名。游客可以选择乘坐缆车或爬楼梯到达寺庙，途中还能欣赏到美丽的山林景色。站在寺庙观景台上，可以俯瞰整个清迈市区，是非常受欢迎的观光地标。

Doi Suthep - Is one of the most important and iconic temples in Chiang Mai. Built in the 14th century, it enshrines a sacred relic of Lord Buddha. Visitors can reach the temple by cable car or by climbing the staircase lined with mythical naga sculptures. From the top, it offers a stunning panoramic view of Chiang Mai city, making it a must-visit landmark in Northern Thailand.

- 三王纪念碑+清迈古城门 - 位于清迈古城中心，纪念清迈三位开城君主，是当地重要历史地标之一。清迈古城门（塔佩门）是古城保存最完整的入口之一，曾为古城防御要塞，如今是游客打卡拍照的热门景点。

Three Kings Monument + Tha Phae Gate - Is a central landmark in Chiang Mai's Old City, dedicated to the three founders of the city. Tha Phae Gate is one of the most well-preserved ancient city gates, once part of the old city's defensive walls and now a popular tourist photo spot.

清莱 Chiang Rai

- 白庙 - 是一座由艺术家设计的现代风格佛教寺庙。整座建筑以纯白色为主，象征佛陀的纯洁，并以玻璃镶嵌反光，极具视觉冲击力。寺内融合佛教思想与现代艺术元素，是清莱最具代表性的地标之一。

White Temple - Is a contemporary Buddhist temple designed by Thai artist Chalermchai Kositpipat. The temple is entirely white, symbolizing purity, and decorated with intricate mirror mosaics that reflect light beautifully. It combines traditional Buddhist themes with modern artistic expression, making it one of Chiang Rai's most iconic landmarks.

- 翠峰茶园 - 位于泰国清莱府，是当地最著名的茶园之一，以层层起伏的翠绿茶园景观闻名。这里全年绿意盎然，游客可漫步茶园步道，欣赏壮丽的山景与茶田风光，感受泰北宁静悠闲的氛围。园区内还设有景观咖啡馆，提供新鲜茶饮、抹茶甜点及轻食，是拍照打卡与放松休憩的热门景点。

Choui Fong Tea Plantation - Is one of Chiang Rai's most famous tea plantations, renowned for its rolling green tea fields and breathtaking mountain scenery. Visitors can stroll through the lush plantations, enjoy the peaceful atmosphere of Northern Thailand, and capture stunning panoramic views. The plantation also features a scenic café serving freshly brewed tea, matcha desserts, and light refreshments, making it a perfect stop for relaxation and photography.



双龙寺
Doi Suthep Temple

购物站 SHOPPING STOPS

- 土产店
- Local Dried Food Products
- 蜜蜂场
- Honey Bee Farm

酒店 HOTEL (全程 4 ★)

清迈东娣公寓酒店或同级	x 3 晚
清莱M精品度假村酒店或同级	x 1 晚
Chiang Mai Don Chan Residence or similar class	x 3 N
M Boutique Resort Hotel Chiang Rai or similar class	x 1 N



旅游行程表

第一天 出发 ✈️ 清迈

膳食：机上用餐 / - / -

- ◆ 三王纪念碑+清迈古城门（拍照）
- ◆ 双龙寺（含缆车）
- ◆ 清迈市区水灯节体验（赠送每人1个水灯）

第二天 清迈 - 清莱

膳食：早餐 / - / -

- ◆ 温泉地带
- ◆ 白庙 + 艺术洞穴
- ◆ 蓝庙
- ◆ 清莱钟楼
- ◆ 清莱夜市

第三天 清莱 - 清迈

膳食：早餐 / - / -

- ◆ 翠峰茶园（自费咖啡品尝）
- ◆ 辛哈公园（含电瓶车）
- ◆ 土产店
- ◆ 蜜蜂场

第四天 清迈

膳食：早餐 / - / -

- ◆ 自由活动或参加自费项目（至少6人成团）

第五天 清迈 ✈️ 回程

膳食：早餐 / 机上用餐

自费项目 OPTIONAL TOUR

- ◆ 自由活动或参加自费项目（至少6人成团） Free & Easy or Join Optional Tour (Min 6 pax)

1. 清迈一日游 + 午餐: 每人1,400泰铢
Chiang Mai Day Trip + Lunch: THB 1,400 /pax
- 湄康蓬村+恩泰村（DIY草药热敷球）
Mae Kam Pong + Ontai Farm (DIY Herbal Ball)

2. 因他农山国家公园一日游 + 午餐:
每人1,290泰铢
Inthanon National Park + Lunch: THB 1,290 /pax
- 昂卡自然步道 Ang Ga Nature Trail
- 帝后双塔 Twin Pagodas
- 瓦奇拉滩大瀑布 Wachirathan Waterfall
- 苗族市场 Hmong Market

3. 大象保护营一日游 + 午餐: 每人1,655泰铢
Elephant Sanctuary + Lunch: THB 1,655 /pax
- 拥抱大象保护区 Hug Chang
• 喂大象 Feeding Elephants
• 给大象洗澡 Bathing Elephants
- 清迈蓝庙 Chiang Mai Blue Temple
- 粘粘瀑布 Buatong Sticky Waterfall

REMARKS



Sister Brand of



◆ 导游讲解以中文为主。
Tour commentary in Mandarin.

◆ 旅游配套包含69岁及以下旅行者的旅游保险。
Tour package includes travel insurance for travellers up to 69 years old.

◆ 本行程提供三人间，房间将额外加置一张折叠床。
Triple sharing room will be arranged with an extra rollaway bed.

TRAVEL AGENT:

TOUR ITINERARY

DAY 1 DEPARTURE ✈️ CHIANG MAI

MEALS: MOB / - / -

- ◆ 3 King Monument + Tha Phae Gate (Photo Stop)
- ◆ Doi Suthep Temple (Include Tram)
- ◆ Experience Loy Krathong Festival in Chiang Mai Town (Complimentary x 1 Loy Krathong - Water Lantern)

DAY 2 CHIANG MAI - CHIANG RAI

MEALS: Breakfast / - / -

- ◆ Mae Kachan Hot Spring
- ◆ White Temple + Art Cave
- ◆ Blue Temple
- ◆ Chiang Rai Clock Tower
- ◆ Chiang Rai Night Market

DAY 3 CHIANG RAI - CHIANG MAI

MEALS: Breakfast / - / -

- ◆ Choui Fong Tea Plantation (Coffee by Own Expenses)
- ◆ Singha Park (Include Tram)
- ◆ Local Dried Food Products
- ◆ Honey Bee Farm

DAY 4 CHIANG MAI

MEALS: Breakfast / - / -

- ◆ Free & Easy or Join Optional Tour (Min 6 To Go)

DAY 5 CHIANG MAI ✈️ DEPARTURE

MEALS: Breakfast / MOB